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ماجرای تولید تلفن های همــراه نام های تجاری 
مطرح،بدون اخذ تأییدیه از شرکت های مادر در حالی 
زیر سایه سکوت مسئولان وزارت صمت رخ می دهد 
که مســئولان دولت همواره خود را ملزم به اجرای 

قانون می دانند!
به گزارش مهر، انتشار خبر تولید تلفن همراه ایرانی و توزیع آن با 
نام و نشان شرکت های مطرح خارجی در ماه های اخیر به کرات 
توسط رسانه ها پوشش داده شد و هر روز ابعاد جدیدی از پرونده 
فوق روشــن می شود.در آخرین گزارش یعنی »مشخص شدن 
ابعاد جدیدی از پرونده نوکیای ایرانی« به بررسی ادعای شرکت 
تولیدکننده ایرانی در خصوص کمپانی تأمین لوازم تلفن همراه 
 BTC اشاره شد و بررسی ها نشان داد که شرکتی تحت عنوان
Land به سبب تارنمای نامشخص، ایمیل نامعتبر، IP سنگاپور، 
عدم وجود آدرس در امارات، خرید دامین از یک شرکت نامعتبر 
و … نا اطمینان بوده و به بیانی می توان از تناقضات موجود در 
تارنما و آدرس شرکت اماراتی این برداشت را داشت که کمپانی 
فوق یک شرکت غیرواقعی است.اما آیا مسئولان وزارت صمت از 
غیرمعتبر بودن شرکت اماراتی که قطعات مورد نیاز شرکت ایرانی 

را تأمین می کند، اطلاع دارند؟
پشت پرده تولید تلفن همراه فیک ایرانی

بررسی های تارنمای شرکت )آ-ه-ا( نشان می دهد که شرکت 
فوق توســط شخص سید ابراهیم رئیســی و به صورت ویدئو 
کنفرانسی افتتاح گردیده است و در مراسم آغاز به کار این شرکت، 

استاندار استان مرکزی حضور داشته است.
نکته جالب توجه این بوده که رئیس جمهور در مراسم افتتاح خط 
تولید این واحد بحث رفع موانع تولید را اشــاره کرد. رئیسی در 
آن مقطع زمانی این گونه گفت: نگاه به مشکلات و موانع تولید، 
مسئله بسیار مهمی است، این موانع که همواره مورد تأیید رهبری 

و تولیدکنندگان بوده باید پیگیری جدی شود.
موضوع وقتی عجیب تر می شود که بدانیم، شرکت فوق تحت 
حمایت کارگروه تسهیل و رفع موانع تولید توانسته مجوز تولید 
دریافت کند، حتی در مدارکی که به دست خبرگزاری مهر رسیده، 
 BTC Land مشخص است که وزارت صمت، شرکت اماراتی
را به عنوان یک مجموعه واسط جهت خرید قطعات اورجینال تلفن 

همراه معرفی می کند، شرکتی که شاید فقط کاغذی بوده و در 
حال حاضر تنها نهادهای امنیتی می توانند در خصوص اعتبار این 
شرکت اظهارنظر کنند، اما آنچه مشخص است دولت در خصوص 
نحوه فعالیت این شرکت، کاملًا آگاه بوده و اقدام خلاف قانون، با 

کسب اجازه مستقیم از دولت صورت گرفته است.
حرکت دولت در مسیر خلاف قانون

دولت ابراهیم رئیسی همواره خود را مطیع قانون دانسته و در 
ماجرای حذف ارز ترجیحی، نیز خود را ملزم به مصوبه مجلس 
عنوان کرده بود، اما در ماجرای اعطای مجوز به شــرکت فوق 
شاهد تخلفات گسترده قانونی هستیم.مطابق با بند »الف« ماده 
۳۰ قانون ثبــت اختراعات، طرح های صنعتی و علائم تجاری 
مصوب ســال، حمایت اصلی از علامت تجاری با »ثبت« آن 
علامت محقق می گــردد، در واقع ثبت کننده علامت تجاری، 
مالک آن علامت، تلقی می شــود.همچنین مطابق با ماده ۳۱ 
همین قانون، حق انحصاری از یک علامت به کسی اختصاص 
دارد که آن علامت را طبق مقررات این قانون به ثبت رســانده 
است، در نتیجه شرکت )آ-ه-ا( حق استفاده از نام های تجاری 
تلفن همراه نظیر نوکیا را نداشــته و بــرای الصاق نام نوکیا یا 
سامسونگ بر روی محصولات خود باید تأییدیه از شرکت های 

مادر داشته باشد که چنین امری مشاهده نمی شود.
از ســوی دیگر ایران در ســال ۱۳۸۲ به موافقت نامه مادرید 
در خصــوص ثبت بین المللی علائم پیوســت و مطابق با این 
موافقت نامه، حمایت از علامت در هر یک از کشورهای متعاهد 
ذی مدخل به همان نحوی خواهد بود که در صورت ثبت علامت 
مزبور به طور مستقیم در آن کشور وجود می داشت، در نتیجه اقدام 
شرکت ایرانی بدون کسب اجازه از کمپانی مادر، با موافقت نامه 
مادرید در تناقص بوده و در صورت شکایت برندهای تلفن همراه، 

جرایمی برای ایران در نظر گرفته خواهد شد.
تولید تلفن همراه هوشمند بدون اخذ نمایندگی

بررسی دقیق فیلم افتتاحیه شرکت )آ-ه-ا( نشان می دهد که 
برخــی از افراد حاضر در خط تولید این واحد تولیدی، تلفن های 
هوشمندی را از جعبه آن خارج کرده و پس از انجام فعالیت خاص، 

بار دیگر در باکس قرار می دهند.
بررسی دقیق فیلم روز افتتاحیه توسط گروه تدوین مهر نشان 

می دهد که تلفن های همراه سامسونگ A۱۳ و M۱۳ به احتمال 
خیلی زیاد، در شرکت )آ-ه-ا( موجود بوده و مشخص نیست چه 

فعالیتی بر روی این تلفن های همراه انجام می شود.
همان طور که در تصاویر مشاهده می شود، اقدامات خاصی بر 
روی بسته های تلفن همراه هوشمند توسط کارکنان این مجموعه 
صورت می گیرد، متأسفانه بررســیIMIE تلفن های همراه 
هوشمند و بررسی کد رهگیری اطلاعات خاصی در خصوص 
تلفن های همراه هوشــمند ارائه نمی دهد، اما بررســی دقیق 
تلفن های همراه ساده در بازار نشان می دهد که برخی از تولیدات 
این شرکت در بازار عرضه شده است.از فیلم افتتاحیه این شرکت 
مشخص می شود که این شرکت تلفن های همراه هوشمند نیز 
تولید می کند و بدون اطلاع مردم و اعلام تولید داخل بودن این 

تلفن ها، در حال عرضه آنها به بازار است.
آیا دولت از گواهی نامه های عجیب شرکت ایرانی 

مطلع بوده است؟
بر روی تارنمای )آ-ه-ا( قســمتی تحت عنوان گواهینامه ها 
مشاهده می شــود و در این بخش شاهد چندین گواهی نامه از 
 ISO ۱۰۰۰۲ و ISO ،9۰۰۱ ISO ، ۱4۰۰۱ ISO قبیــل
۱۰۰۰4 برای فروش، خدمات پس از فروش و مونتاژ تلفن همراه، 
تبلت و رایانه هستیم.لازم به ذکر است که گواهی نامه های فوق 
توسط Basltd.co.uk صادر شده و بررسی ها نشان می دهد 
که مدیرعامل شــرکت فوق یک ایرانی بوده که واسط شرکت 
ایرانی و شــرکت های صادرکننده گواهی نامه های بین المللی 
اســت، در بخشــی از اطلاعات مندرج در تارنمای این شرکت 
 Basltd مشاهده می شود که گواهی نامه های اخذ شده توسط
 irqao، قابلیت جســت وجو در تارنماهای بین المللــی نظیر
globalregistrars و ascb را دارا است.بررسی دقیق مهر 
نشــان می دهد که irqao و ascb برای ایران تحریم بوده و 
به هیچ شرکتی ایرانی، گواهی نامه ای اعطا نمی کند.همچنین با 
جست وجو در تارنمای globalregistrars، تمامی اطلاعات 

مربوط به شرکت و گواهی نامه های آن قابل بررسی است.
همان طور که مشــاهده می شود در تارنمای فوق، نام شرکت، 
مــکان ثبت، حوزه فعالیت، تاریخ ثبت و انقضا و نوع گواهینامه 
درج شده اســت، درصورتی که شرکتی دارای گواهی نامه باشد، 

تصویر آن یعنی نوع تأییدیه به همراه تاریخ اعتبار در تارنما ثبت 
شده است، اما در خصوص شرکت تولیدکننده تلفن همراه، اوضاع 
کمی متفاوت است.جست وجوی نام شرکت تولیدکننده تلفن 
همراه ایرانی نشان می دهد که شرکت فوق هیچ گونه گواهی نامه 
معتبری در تارنمای فوق به ثبت نرسانده است، البته برداشت دیگر 
این بوده که اصلًا چنین گواهی نامه هایی وجود خارجی ندارد و مهر 

در این خصوص نمی تواند، اظهارنظر قاطع داشته باشد.
همچنین بر اساس اساســنامه تارنمای فوق، شرکت ها حق 
استفاده از گواهی نامه صادره به منظور تبلیغات و معرفی را ندارند، 
البته شرکت ها با دریافت تأییدیه کتبی، حق استفاده از گواهی نامه 
صادره را خواهند داشــت، بااین وجود گواهی نامه فوق، تأییدیه 
خاصی به جهت کیفیت یا سایر امور مربوط به تولید یا فروش را 
نشان نمی دهد و از نظر ارزش دارای اعتبار بالایی در سطح جهان 
نیست.از سوی دیگر globalregistrars در انگلستان ثبت 
شده و شرکت های این کشور، اجباری به جهت ثبت نام سامانه 
فوق ندارند، همچنین در اساسنامه عنوان شده که صِرف ثبت یک 
شرکت در سایت فوق، دلیلی بر معتبر بودن آن نیست و به کرات 
در اساسنامه شاهد این نکته هستیم که مدیران در خصوص اعتبار 

شرکت ها نکاتی را گوشزد کرده اند.
آنچه مشخص اســت در خصوص گواهی نامه های شرکت 
)آ-ه-ا( با یک ســری اطلاعات گنگ مواجه هستیم و همین 
امــر بر تناقضات احتمالی می افزاید، در واقع عدم اخذ تأییدیه از 
شرکت های مادر تلفن همراه، شرکت عجیب اماراتی تأمین کننده 
قطعات تلفن همــراه و گواهی نامه های عجیب همگی نکات 
بحث برانگیز شرکت تولیدکننده تلفن همراه در ایران بوده که با 

مجوز مسئولین در حال فعالیت است.
سکوت ادامه دار مسئولان وزات صمت نشانه چیست؟

در هفته های اخیر خبرگزاری مهر با مسئولان وزارت صمت، 

سازمان تعزیرات و سازمان حمایت از مصرف کنندگان گفت وگویی 
را پیرامون موضوع فیک فروشی انجام داده بود، هرچند برخی از 
مســئولان این امر را تخطی از قانون عنوان کرده بودند؛ اما در 
عمل شاهد اظهارنظر خاصی در خصوص شرکت تولیدکننده تلفن 
همراه نبوده ایم.ازآنجایی که مسئول سنجش اصالت تلفن همراه با 
سازمان تنظیم مقررات و ارتباط رادیویی است، لذا خبرنگار مهر با 
امید رجبی، مسئول اداره استاندارد این سازمان گفت وگویی داشت، 
این مقام مسئول مجوز تولید تلفن همراه توسط شرکت ایرانی را 
به وزارت صمت مرتبط دانست و گفت: چند نمونه از تولیدات کلیه 
شرکت های دارای مجوز از وزارت صمت در این سازمان بررسی 

می شود و در صورت تأیید استاندارد مجوز صادر می شود.
اما ســوال اصلی این بوده که بر روی تولیدات شرکت )آ-ه-ا( 
نام تجاری نوکیا یا سایر برندهای مطرح درج شده است و چگونه 
اداره استاندارد سازمان تنظیم مقررات و ارتباط رادیویی اصالت این 
تلفن های همراه را تأیید کرده است؟!درواقع مطابق با بند ۸ الزام 
حاکم بر تعاملات مابین سازمان، متقاضیان و آزمایشگاه های تأیید 
نمونه تجهیزات حوزه فاوا، )ویرایش ســوم، خرداد ۱4۰۰(، الزام 
وجود علائم تجاری بر روی تجهیزات ارسالی باید رعایت شود، 
حال با چنین شرایطی چگونه مجوزی برای تولید یک تلفن همراه 
ایرانی با لوگوی شرکت های خارجی صادر می شود؟در انتها باید 
گفت، در داخل کشور شرکت های تولیدی مختلفی در حال فعالیت 
هستند و محصولات تولیدی خود را با نام و نشان ایرانی در بازار 
عرضه می کنند، همچنین تجار نیز به صورت قانونی و با پرداخت 
حق گمرکی و مالیات در حالی واردات تلفن همراه به کشــور 
هستند و اقدام خلاف قانونی دولت و اعطای مجوز تولید بدون 
اخذ نمایندگی از شرکت مادر، موجب بی اعتمادی مصرف کننده به 
بازار تلفن همراه خواهد شد و در نهایت خسارات جبران ناپذیری را 

به تولیدکنندگان و واردکنندگان ایجاد خواهد کرد.

 نوکیای ایرانی، پیش مقدمه تولید 
آیفون تقلبی در کشور!

رویداد امروز

قیمتگوجهفرنگیپرکشید!
قیمت گوجه فرنگی در میادین میوه و تره بار 20 درصد گران تر شد.

به مهر، بررسی قیمت برخی اقلام میادین میوه و تره بار نشان می دهد برخی محصولات گران 
و برخی بدون تغییر قیمت عرضه می شوند. گوجه فرنگی در دی نسبت به آذر ۲۰ درصد گران تر 
شده و از کیلویی ۸ هزار تومان به ۱۰ هزار تومان رسیده است. در مقابل سیب زمینی بدون تغییر 
کیلویی ۱4 هزار تومان به فروش می رسد. سبزی خوردن نیز از مواد غذایی است که در سفره 
ایرانیان جایگاه ویژه ای دارد قیمت این مواد خوراکی مغذی بدون تغییر در هر کیلو ۱۸ هزار تومان 
عرضه می شود.قیمت بازار میوه نیز نسبت به هفته گذشته که مصادف با یکی از آئین های ملی 
ایرانیان بود )شب یلدا( تغییراتی داشته است. قیمت موز شناور شده و بر اساس عرضه و تقاضا 
نرخ آن در کف بازار تعیین می شود. در این باره قیمت ارز بی تأثیر نبوده و بازار موز را تحت تأثیر 
قرار داده است. اما از سوی دیگر آناناس از میوه های لوکس طبقه مرفه جامعه بدون تغییر هر کیلو 
۱۲۰ هزار تومان به فروش می رسد. شاید بتوان گفت کاهش بازار تقاضای این میوه لاکچری 
سبب شده تا قیمت آن نوسان کمتری داشته باشد. ازگیل هم از جمله میوه هایی است که در هفته 
نخست زمستان هر کیلو ۷۰ هزار تومان عرضه شده در حالی که در هفته گذشته هر کیلو ۶۰ هزار 
تومان قیمت گذاری شده بود. همچنین گفتنی است قیمت کف این میوه از هر کیلو ۳۰ هزار 
تومان به ۵۰ هزار تومان افزایش یافته است.توت فرنگی میوه خوشرنگ و لعاب میوه فروشان نیز 
صدرنشین قیمت ها در میادین میوه و تره بار بوده که جای آن در لیست میدان مرکزی میوه و تره 
بار تهران خالی است. حکایت توت فرنگی همچون میوه های نوبرانه ای است که قیمت آن افراد 

را ناگزیر به خرید چند گرم و نهایت نیم کیلو می کند.

موانعسرراهکارآفرینان
ادامه از صفحه یک

 قانونگذاران از سال ۸۶ با تصویب ماده ۷ سیاست های اجرایی اصل 44، تلاش خود را برای حل 
این مساله شروع کردند؛ اما با وجود پرداخت جسته وگریخته نمایندگان مجلس و دیگر سیاستگذاران، 
این مساله کماکان از جدی ترین موانع بر سر راه کارآفرینان محسوب می شود. بنا بر بررسی های 
صورت گرفته، مجوز های کســب وکار از دو طریق برای متقاضیان ایجاد مشکل می نماید؛ اول، 
مقررات اضافی و مزاحم و دوم، ســختی فرآیند های اداری اخذ مجوز. مقررات زائد کســب وکار، 
گستردگی بسیاری داشته و این مقررات زائد ریشه های متعددی از قبیل بی سوادی، کندی دستگاه ها، 
تعارض منافع، حفظ قدرت دستگاه و... دارد. برای مقابله با مقررات زائد باید جداگانه مورد بررسی قرار 
گیرد.کسب مجوز یکی از اولین و مهمترین قدم های برای بهبود فضای کسب و کار در کشور است، 
چون زمانی که یک فعالیت در ذهن فرد به وجود می آید، ممکن است در اولین مرحله کلا ناامید 
و پشیمان شود؛ بنابراین نه تنها باید فضای کسب و کار و صدور مجوز ها بهبود پیدا کند بلکه باید 
نهاد های مسئول به دنبال افرادی بروند که می خواهند کسب و کار در کشور ایجاد کنند.در بسیاری 
از کشور های مطرح دنیا عملکرد دستگاه های مختلف براساس تعداد مجوز های صادره سنجیده 
می شود بنابراین دستگاه های اجرایی برای این که عملکرد خودشان را ارتقا دهند و مطلوبیت خود را 
به جامعه و مدیران بالایی خود نشان دهند سعی می کنند افرادی که دوست دارند وارد فضای کسب 
و کار شوند را به این کار دعوت کنند. باید روزی به این جایگاه برسیم که دولت نه تنها تسهیل گر 
شرایط کسب و کار باشد، بلکه خود مشوق فضای کسب و کار نیز باشد. وی افزود: باید روزی به این 
نقطه برسیم که دولت نه تنها تسهیل گر شرایط کسب و کار باشد، بلکه خود مشوق سرمایه گذاری 
و تولید باشد، نه این که مرتب در این زمینه سنگ اندازی کند؛ بنابراین، تسهیل کسب و کار اولین 
قدم در این راستاست.الکترونیکی شدن صدور مجوز ها در رونق کسب و کار بسیار موثر است، چون 
از ۳ هزار مجوز موجود در فرایند کسب و کار ۱۳۰۰ مجوز آن مستقل و یکپا هستند که این مجوز ها 
باید مانع زدایی و بررسی و مجددا تنظیم شود. بسیاری از این مجوز ها جنبه اعلانی داشته و لغو شدند، 
از طرف دیگر، برای برخی از این مجوز ها حدود ۷۰۰ استعلام نیاز است و ۲۰ استعلام در بین همه 
مجوز ها یکسان است.وزارت اقتصاد مسئول هماهنگی و کلیه سیاستگذاری های حوزه اقتصادی 
کشور است، بنابراین بهترین جایی که درگاه ملی مجوز ها می توانست قرار بگیرد، این وزارتخانه 
بوده است؛ هر چند که این وزارتخانه در تسهیل صدور مجوز ها کاهلی و سستی به خرج داد، نمونه 
مشخص این امر سازمان بورس است که هیچ مجوزی به افراد داده نمی شود.این که دستگاه های 
اجرایی مجوز های خود را در درگاه ملی مجوز ها بارگذاری نمی کنند، ریشه در این دارد که برخوردی با 
مسئولان آن صورت نمی گیرد، به طوری که همین امر سبب شده آنان از امضا های طلایی که تولید 
ثروت، رانت وفساد برای آن ها می کند دست نمی کشند. سعدوندی بیان داشت: افرادی که در این 
امر ذی نفع محسوب می شوند و منافع کلانی را کسب می کنند در برابر این کار مقاومت می کنند به 
راحتی در درگاه ملی مجوز ها ثبت نام نمی کند و بعد از ثبت نام نیز در اجرا سنگ اندازی خواهند کرد.

اخبار کوتاه 

مدیرعامل شــرکت آب و فاضلاب تهران گفت: علی رغم اینکه در 
روزهای اخیر شاهد بارش باران و برف در تهران بودیم اما باتوجه به 
اینکه عمده بارش ها در بالادست سدها به شکل برف بوده، مشکل 
آب تهران حل نشده و لازم است که مشترکان همچنان به موضوع 

مدیریت مصرف حساس باشند.
محمدرضا بختیاری در گفت و گو با ایسنا، با بیان اینکه ذخایر سدهای تهران وضعیت 
مناسبی ندارند، اظهار کرد: بارندگی هایی که اتفاق افتاد خوب است، اما نکته ای که در 
مورد بارندگی ها وجود دارد این است که این بارش ها عمدتا در سرشاخه و بالادست 
سدها عمدتا به شکل برف بوده و تبدیل به روان آب نمی شود که بتواند مشکل را در 

کوتاه مدت حل کند. وی تاکید کرد: بی شک این بارش ها نعمت هستند و برای فصول 
گرم سال ذخیره خواهد شد اما نکته ای که وجود دارد، باتوجه به اینکه در پاییز بارندگی 
نداشتیم و روان آب ایجاد نشد، بارش های اخیر خیلی به مخازن سدها کمک نخواهند 
کرد و آوردی برای رودخانه ها ندارند.مدیرعامل شــرکت آب و فاضلاب تهران افزود: 
باتوجه به این شرایط در کوتاه مدت یعنی تا شب عید دچار مشکل هستیم و می بایست 
هموطنان  تهرانی به موضوع مدیریت مصرف توجه ویژه ای داشته باشند چراکه در غیر 
این صورت دچار مشکل خواهیم شد.بختیاری با اشاره به نیاز آبی تهران، گفت: شهر 
تهران روزانه بین ۲9۰۰ تا ۳ میلیون مترمکعب مصرف آب شرب دارد که بخشی از آن از 
منابع آب سطحی و بخشی از منابع آب زیرزمینی تامین می شود، ذخایر سدهای تهران 

کاملا در حالت بحرانی قرار گرفته و ذخایر نامناسبی دارند، اگرچه حجم مخزن سدهای 
تهران ۲۷4 میلیون است اما کل این آب قابل برداشت نیست.وی با بیان اینکه بخشی 
از این منابع حجم مرده سد است و نمی توان روی آن حساب کرد، ادامه داد: به همین 
دلیل وضعیت تهران مناسب نیست و این بارندگی هایی که اتفاق افتاده نباید این تصور 
را ایجاد کند که مشکل آب تهران حل شده است و دیگر هیچ مشکلی برای تامین آب 
پایتخت وجود ندارد، از تابستان تا کنون در نقطه تنش آبی هستیم.به گفته مدیرعامل 
شرکت آب و فاضلاب تهران با توجه به اینکه اکنون شاهد ورودی به سدها هستیم و  
نمی توان میزان دقیق آن را مشخص کرد، لذا می توان در مورد کسری نیز اظهار نظر 
قطعی کنیم اما به دلیل برودت هوای بالادست سدهای پنجگانه تهران میزان ورودی 
مناسب نیست، مخازن سدهای تهران در سال های نرمال در این برهه زمانی حدود 
۷۰۰ میلیون مترمکعب آب داشت، یعنی نسبت به سال های نرمال حدود 4۵۰ میلیون 

مترمکعب کسری مخازن داریم.بختیاری با بیان اینکه این عدد گویای شرایط نامناسب 
منابع آبی تهران است، گفت: مخازن سدهای تهران نسبت به سال های نرمال یک 
سوم آن چیزی است که باید باشد. وی اظهار کرد: خواهش من از همه شهروندان این 
است که مانند گذشته رعایت کنند، همانطور که اکنون در بحث گاز به شدت در چالش 
هستیم و مردم رعایت می کنند، در بحث آب هم باید این مدیریت وجود داشته باشد، 
این تصور نباید وجود داشته باشد که با کاهش دمای هوا و وجود بارش ها مشکل کم 
آبی برطرف شده و دیگر نیازی به مدیریت مصرف نیست.به گفته مدیرعامل شرکت آب 
و فاضلاب تهران برای تامین آب به شدت تحت فشار هستیم، اگرچه علی رغم سختی 
هایی که داشتیم حتی یک ساعت هم تامین آب تهران دچار مشکل نشدیم و از این به 
بعد نیز تلاش می کنیم که همینگونه باشد اما واقعیت این است که مردم به هیچ عنوان 

نباید تصور این موضوع که مشکل آب حل شده است را داشته باشند.

باوجود بارش ها، مشکل آب تهران حل نشد

تکمیلایستگاهپمپاژآبچمژابدرهشهر
نیازمند۱۰میلیاردتوماناعتبار

ایلام - رییس سازمان جهاد کشاورزی ایلام گفت: تکمیل ایستگاه پمپاژ آب چم ژاب 
دره شهر به ۱0 میلیارد تومان اعتبار نیاز دارد. 

به گزارش خبرنگار امروز ، آذرنوش عموزاده اظهار داشت: هم اکنون میزان تخصیص آب در این ایستگاه 
پمپاژ یک هزار و 44 لیتر بر ثانیه است و یک هزار و ۷۲۰ هکتار از اراضی کشاورزی پنج روستای منطقه 
زیر پوشش این ایستگاه پمپاژ قرار گرفته اند.رییس سازمان جهاد کشاورزی ایلام یادآور شد: این پروژه 
۲ سال پیش به بهره برداری رسید ولی با مسائل و مشکلاتی روبروست که از مهم ترین آنها نامناسب 
بودن جاده دسترسی است که نیاز به بهسازی دارد.عموزاده تاکید کرد: تعدادی از حوضچه های تقسیم 
آب در اثر سیلاب دچار خسارت شده اند که باید احیا شوند، همچنین شبکه فرعی ۲ منطقه نیز اجرا نشده 
که باید متصل شود.وی با اشاره به اینکه قبلًا 4۰ میلیارد ریال برای این طرح هزینه شده است، اضافه 
کرد: حدود ۸۰ میلیارد ریال از اعتبارات متمم سفر به این پروژه تخصیص یافته که امیدواریم هرچه سریع 
تر پرداخت شود.رییس سازمان جهاد کشاورزی ایلام با اشاره به بازدیدهای استاندار از این پروژه در طول 
یکسال گذشته گفت: ایستگاه پمپاژ آب چم ژاب برای مردم منطقه ایجاد امید کرده ولی تکمیل نهایی 
آن حدود ۱۰۰ میلیارد ریال اعتبار نیاز دارد.عموزاده اظهار داشت: خط انتقال برق به طول ۱۷ کیلومتر از 
داخل شهرستان به منطقه منتقل می شود که نگهداری و تعمیر آن از عهده کشاورزان خارج است که باید 

شرکت برق این وظیفه را بر عهده بگیرد.

اعلامسهمیهجدیدنفتسفیددرالبرز
مدیر شرکت ملی پخش فرآورده های نفتی منطقه البرز از اعلام سهمیه جدید نفت 

سفید خانوارهای فاقد گاز طبیعی ساکن در استان خبر داد.
محســن وزارتی  اظهار کرد: این امکان ایجاد شــده که کلیه خانوارهای اقامت دائم و فصلی استان 
البرز که فاقد گاز طبیعی هستند، از ۱۲ آذرماه، ۲۰۰ لیتر سهمیه نفت سفید مورد نیاز خود را از طریق 
فروشندگی های مربوطه تهیه کنند.وی با اشاره با نرخ عرضه نفت سفید به این خانوارها افزود: هر لیتر 
نفت سفید با نرخ مصوب یک هزار و پانصد ریال )۱۵۰ تومان( عرضه می شود.این مسئول در ادامه افزود: 
نفت سفید تخصیص شده به خانوارهای استان البرز در قالب سامانه درخواست فرآورده های نفتی )سدف( 
و از طریق کارت بانکی سرپرست خانوار که از قبل در این سامانه تعریف شده قابل تهیه و بر روی پوز 
فروشنده های مربوطه تا ۳۰ دیماه دارای اعتبار است.وزارتی توضیح داد: در ابتدای آذرماه هم سهمیه ۱۰۰۰ 
و ۱۲۰۰ لیتری نفت سفید خانوارهای فاقد گاز طبیعی استان در کارت های سرپرست خانوار شارژ شده بود.

بازدیدنمایندهحوزهقصرشیرینازپروژههای
آبرسانیروستاییشهرستانسرپلذهاب

کرمانشاه - الهه فرهادی: دکتر شهریار حیدری؛ نماینده مردم حوزه  قصرشیرین در 
مجلس شورای اسلامی به همراه دکتر رضا داودی؛ مدیرعامل آبفای استان کرمانشاه 
از برخی پروژه های آبرسانی روستایی و روستاهایی که با مشکل کم آبی مواجه هستند 

بازدید و به بررسی مشکلات آبرسانی این روستاها و اعتبارات موردنیاز پرداختند.
 در این بازدید یکروزه، صدراله بابلی فرماندار شهرستان سرپل ذهاب، صادقی معاون فرماندار،  یوسف 
اسماعیلی معاون بهره برداری و توسعه آب آبفای کرمانشاه، خدرویسی بخشدار قلعه شاهین، احمد احمدی 
مدیر امور آبفای شهرستان سرپل ذهاب و دیگر مسئولین شهرستان نیز دکتر حیدری و دکتر داودی را 
همراهی می کردند.بر اساس این گزارش،  مجتمع انزل، مجتمع سراب قلعه شاهین،  مجتمع تپه عظیمه و 
بازدید از نحوه لوله گذاری روستای نودیه، مشکل آب آشامیدنی مجتمع گاوداری قیطک، مجتمع تپه ماران 
دشت ذهاب و مجتمع تپانی دشت ذهاب از جمله پروژه های آبرسانی بودند که مورد بازدید قرار گرفتند.

ریزگردهاامانمارابریدهاست
معاون امور جنگل های سازمان منابع طبیعی گفت: جنگل کاری در ایران با ۵0 سال 
پیش هیچ تغییری نکرده است. امروز تقریباً همان کارها را انجام می دهیم در حالی 
که امروز مسائل جدیدی مثل ریزگرد، آلودگی آب، هوا و خاک، فرسایش و مسائل 

دیگری به عنوان چالش های زیست محیطی داریم.
نقی شعبانیان در مراسم بزرگداشت هفتادمین سالگرد درگذشت استاد کریم ساعی، بنیانگذار علوم نوین 
منابع طبیعی در ایران که در پردیس کشاورزی و منابع طبیعی دانشگاه تهران در کرج برگزار شد، با اشاره به 
بحران های اقلیمی که امروزه در دنیا وجود دارد، گفت: وضعیت کشور ما در این بحران ها به دلیل شرایط اقلیمی 
بدتر است.شعبانیان افزود: با وجود این وضعیت، جنگل کاری در ایران با ۵۰ سال پیش هیچ تغییری نکرده است. 
امروز تقریباً همان کارها را انجام می دهیم در حالی که امروز مسائل جدیدی مثل ریزگرد، آلودگی آب، هوا و 
خاک، فرسایش و مسائل دیگری به عنوان چالش های زیست محیطی داریم و اگر قرار است جنگل کاری را در 
کشور توسعه دهیم باید پاسخگوی این نیازها باشد و در آن نیازهای آینده را هم لحاظ کنیم.وی با بیان اینکه 
امروز ریزگردها امان ما را بریده است، گفت: قبلًا نمی دانستیم کدام نوع بلوط جنگل های زاگرس برای جذب 
ریزگردها مناسب تر است اما امروز می دانیم بلوط ایرانی دو تا سه برابر بهتر عمل می کند.این مسئول توضیح 
داد: هنوز تکنیک های کشت گونه های گیاهی تغییر نکرده و باید قبول کنیم مقداری در این زمینه کم کاری 
وجود دارد.شعبانیان بر اهمیت تصمیم گیری علمی در مسائل مربوط به منابع طبیعی تأکید کرد و گفت: پیام  

استاد ساعی هم این بوده که باید دست به دست هم دهیم و منابع طبیعی را با درک صحیح نجات دهیم.

اخبار کوتاه  شهرستان

رئیس اداره امور قرآنی مذهبی سازمان فرهنگی شهرداری کرج، 
از برگزاری هفتمین دوره مسابقات قرآنی محلات ویژه خواهران و 
برادران کلانشهر کرج، یادبود سردار شهید حاج قاسم سلیمانی و 

شهید سید روح الله عجمیان خبر داد.
وحید قاســمی وند، رئیس اداره امور قرآنی مذهبی سازمان فرهنگی، اجتماعی و 
ورزشی شهرداری کرج در نشست مطبوعاتی با اصحاب رسانه که در سالن جلسات 
این سازمان برگزار شد، از برنامه ریزی برای برگزاری هفتمین دوره مسابقات قرآنی 
محلات، ویژه خواهران و برادران کلانشــهر کرج، یادبود سردار شهید حاج قاسم 
سلیمانی و شهید سید روح الله عجمیان خبر داد.وی ادامه داد: این مسابقات در رده 
سنی چهار تا ۶ سال، در رشته حفظ ۱۰ سوره و ۲۰ سوره از جزء ۳۰ قران کریم؛ هفت 
تا ۱۲ سال، در رشته قرائت تقلیدی استاد عبدالباسط )آیات ۱ تا ۱۳سوره انفطار(، قرائت 
تقلیدی استاد منشاوی )ســوره ضحی و آیه ۱ سورعه انشراح(، روان خوانی )ساده 
خوانی( سوره یس، حفظ ۱ جزء، ۵ جزء، ۱۰ جزء و حفظ کل، اذان، مکبری و خطابه 
خوانی، تفســیر و مفاهیم سوره نور برگزار می شود.رئیس اداره امور قرآنی مذهبی 
سازمان فرهنگی شهرداری کرج افزود: این رقابت ها همچنین در رده سنی ۱۳ تا 

۱۸ سال نیز در رشته ترتیل )سوره شوری(، قرائت تقلیدی استاد عبدالباسط )آیات 
۸ تا ۲۲ سوره غاشیه(، قرائت تقلیدی استاد منشاوی )آیات ۲۲ و ۲۳ سوره حشر(، 
قرائت تقلیدی استاد مصطفی اسماعیل )آیات ۲۶ تا ۳۳ سوره نازعات(، روان خوانی 
)ساده خوانی( سوره یس، حفظ ۱ جزء، ۵ جزء، ۱۰ جزء و حفظ کل، اذان، مکبری و 
خطابه خوانی، تفسیر و مفاهیم سوره نور برگزار خواهد شد.قاسمی وند بیان کرد: این 
مسابقات در رده سنی ۱9 تا 4۰ سال نیز در رشته ترتیل )سوره یوسف(، قرائت آزاد 
)آیات ۵۶ تا ۵9 سوره احزاب(، روان خوانی )ساده خوانی( سوره یس، حفظ ۱۵ جزء و 
حفظ کل اذان، تفسیر و مفاهیم سوره نور و رده سنی 4۱ سال به بالا در رشته ترتیل 
)سوره یوسف(، قرائت آزاد )آیات ۳۱ تا ۳۳ سوره احزاب(، روان خوانی )ساده خوانی( 
سوره یس، حفظ ۱۵ جزء و حفظ کل اذان، تفسیر و مفاهیم سوره نور برگزار می شود.

تلاش می کنیم کرج به عنوان پایتخت قرآنی کشور معرفی شود
وی با تاکید بر اینکه تلاش می کنیم کرج به عنوان پایتخت قرآنی کشور معرفی 
شود، اعلام کرد: علاقه مندان به شرکت در این رقابت سالم و معنوی جهت اطلاع 
از شرایط ثبت نام و نحوه حضور در مسابقات می توانند با مراجعه به سایت سازمان 
فرهنگی، اجتماعی و ورزشی شهرداری کرج به نشانی www.sfe.karaj.ir و 

کانال اداره امور قرآنی و مذهبی در پیام رسان ایتا به نشانی qurankaraj اطلاعات 
خود را کامل کنند.رئیس اداره امور قرآنی مذهبی سازمان فرهنگی شهرداری کرج 
با بیان اینکه همه شرکت کنندگان در این مسابقات هدیه یادبود دریافت می کنند، 
اذعان کرد: علاقه مندان از یکم تا ۲۰ دی ماه ۱4۰۱ فرصت دارند برای شرکت در 
این رقابت ها ثبت نام کرده و جهت کسب اطلاعات بیشتر با دبیرخانه مسابقه به 
شــماره ۰۲۶۳4494۰۰۰ تماس حاصل کنند. برگزاری این مسابقات نیز از ابتدای 
بهمن در بین ۶۰ محله در کرج آغاز می شود و برگزیدگان این مرحله در مناطق 
۱۰ گانــه کرج به رقابت می پردازند و به برگزیدگان نهایی، جوایز نقدی اهدا می 
شود.مسئول برگزاری این مسابقات هدف از برگزاری این مسابقات را جذب مردم 
و مانوس کردن آن ها با قرآن و اهل بیت )ع( عنوان کرد و گفت: مسابقات قرآنی 
معمولا بین افراد حرفه ای برگزار می شــود اما در این دوره، رقابت ها را به نوعی 
طراحی کرده ایم که عموم مردم در همه سنین بتوانند در آن شرکت کنند و به نوعی 
جذب قرآن شوند. تفسیر سوره مبارکه نور در این رقابت ها نیز یکی از مواردی است 
که می توان به وسیله آن، نور معنویت را در زندگی افراد افزایش داد.محسن عبدلی، 
قائم مقام سازمان فرهنگی، اجتماعی و ورزشی شهرداری کرج نیز در این نشست 

با تاکید بر نقش اصحاب رسانه در اطلاع رسانی برنامه های فرهنگی به خصوص 
مسابقات قرآنی اظهار کرد: سال گذشته بیش از دوهزار نفر در رقابت ها ثبت نام و 
شرکت کردند و امیدواریم امسال این تعداد بسیار بیشتر باشد؛ زیرا ثمره قرائت قرآن و 
اهمیت به آن در آینده فرزندان و برکات زندگی تاثیرگذار است.وی خطاب به اصحاب 
رسانه بیان کرد: دست یاری به سوی شما دراز می کنیم زیرا شهرداری به تنهایی 
نمی تواند اطلاع رسانی این مهم را در کلانشهر کرج انجام دهد لذا از شما اصحاب 
رسانه خواهشمندیم یاریگر ما در این امر مهم باشید و اطلاع رسانی و پوشش این 
رقابت سالم و جذاب را در رسانه ها و فضاهای مجازی که در اختیار دارید انجام دهید.

نشست مطبوعاتی هفتمین دوره مسابقات قرآنی محلات برگزار شد

در نشستی با حضور مدیران روابط عمومی دستگاه های توزیع کننده 
انرژی در استان خوزستان، بر مدیریت مصرف بهینه انرژی های گاز و 

برق توسط مشترکین خانگی و صنایع تاکید شد.
در نشستی که با حضور مدیران روابط عمومی شرکت برق منطقه ای خوزستان، شرکت 
توزیع نیروی برق اهواز، شرکت توزیع نیروی برق خوزستان، شرکت تولید نیروی برق 
رامین و شرکت گاز استان خوزستان، برگزار شد، بر مدیریت مصرف بهینه انرژی های 
گاز و برق توسط مشترکین خانگی و صنایع تاکید شد.علیرضا شکرخدایی مدیر روابط 
عمومی شرکت توزیع نیروی برق اهواز با بیان اینکه رعایت الگوی مصرف حامل های 
انرژی توسط مشترکین خانگی و صنعتی نیاز به فرهنگ سازی دارد، گفت: استفاده از 
ظرفیت تبلیغات محیطی در فضای عمومی جامعه می تواند در جهت نهادینه کردن 
مصرف بهینه برای مشترکین موثر باشد.وی با اشاره به اهمیت مدیریت مصرف انرژی 
در فصل زمستان، در خصوص هم افزایی مشترکین پر مصرف استان در راستای مصرف 
بهینه تاکید کرد و فرهنگ سازی استفاده از حامل های انرژی را یکی از راه های مدیریت 
مصرف برشمرد.در این جلسه سلیمانی مدیر روابط عمومی شرکت تولید نیروی برق 
رامین اهواز ضمن ضرورت پایداری گازرسانی به این نیروگاه، بررسی و بازنگری تجهیزات 

گازرسانی نیروگاه را از برنامه های سالانه ی این شرکت عنوان کرد و گفت: در تلاش 
هستیم تا در بخش مصرف بهینه انرژی از استانداردهای بین المللی استفاده کنیم.رئیس 
روابط عمومی شرکت گاز استان خوزستان با اشاره به میزان رعایت الگوی مصرف در 
بخش های صنایع و خانگی اظهار کرد: گاز خوزستان همه ی تدابیر لازم برای مواجهه با 
فصل سرما و مدیریت مصرف گاز در استان را طی جلساتی با ستاد شرکت ملی گاز ایران 
و استانداری خوزستان برنامه ریزی کرده است.وی نقش رسانه ها را در فرهنگ سازی 
اســتفاده از منابع انرژی به عنوان ســفیران آگاه در انتقال مفاهیم و فرهنگ ســازی 
 مصــرف بهینه حامل هــای انرژی بی بدیل دانســت و بر اســتفاده از این ظرفیت 

تاکید کرد.
وی تصریح کرد: در زمینه ی استفاده ی مشترکین خانگی از گاز طبیعی برنامه های 
متنوعی در گاز خوزستان پیش بینی شده است که یکی از این برنامه ها بخشودگی و 
معافیت قبض گاز مشترکینی است که کاهش مصرف گاز را در اولویت خود قرار داده 
اند.سید حجت اله موسوی مدیر روابط عمومی شرکت برق منطقه ای خوزستان گفت: 
انسجام بخشی دستگاه های توزیع کننده انرژی در امر اطلاع رسانی می تواند بر فرهنگ 

عمومی شهروندان تاثیر بسزایی داشته باشد.

نماینده مردم کرج، فردیس و اشتهارد با اشاره بر اینکه در سازمان 
برنامه و بانک مرکزی، در بر همان پاشنه سابق می چرخد، گفت: آقای 
رئیس جمهور! تا در دســتگاه تصمیم سازی و مغزافزار دولت، تغییر 
رویکرد اتفاق نیفتد، در خروجی های سیستم نیز تغییری ایجاد نخواهد 

شد.
مهدی عسگری ضمن بیان این مطلب افزود: در هنگامه ی جنگ اقتصادی هوشمند 
و چند لایه ی جریان معارضِ منطقه ای و بین المللی، برای ایجاد آشوب اقتصادی در 
کشور، نمی شود تنگه احد اقتصاد کشور در سازمان برنامه و بانک مرکزی به عنوان 
مغزافزار اقتصادی دولت، در اختیار همان افکار و افراد دولت سابق باشد. وی گفت: تا در 
این دو مرکز مهم )که نبض برنامه ریزی و اقتصاد کشور متأثر از آنهاست( تغییر جدی 
صورت نگیرد، نمی توان انتظار داشت تحول اساسی در وضعیت اقتصاد کشور رخ دهد.

رئیس فراکســیون دیپلماسی اقتصادی عنوان کرد: رشد پایه پولی، ضریب فزاینده 
نقدینگی، افزایش بدهی شرکت های دولتی به بانک ها و به تبع آن ناترازی بانک ها، 
افزایش نرخ ارز، طلا و... همگی نشان دهنده ی این موضوع می باشد که سازمان برنامه 

و بانک مرکزی، عملا در همان مسیر گذشته حرکت کرده اند.

وی افزود: در موعد حذف ارز ترجیحی نیز هشــدار دادیم، به جای شــروع جراحی 
اقتصادی از معیشت مردم، به سمت جراحی ساختار کلان اقتصادی، مراکز تصمیم گیر 
اقتصادی و مافیای شرکت های دولتی و بانک های خصوصی برویم.مهدی عسگری 
ادامه داد: وقتی با فشار تحریم ناجوانمردانه مواجهیم باید هرگونه مانع و تحریم داخلی 
را درهم شکست تا اقتصاد و تولید و معیشت، در مضیقه قرار نگیرد و اثر تلاشها و تغییر 
رویکرد دولت دیده شود.عضو کمیسیون صنایع و معادن اذعان داشت: ناترازی بانک ها، 
عملکرد سوداگرانه و خلق پول بانک های خصوصی، بدهی  و استقراض شرکت های 
دولتی از بانک ها برای جبران کســری بودجه، بحران صندوق های بازنشستگی و... 
میراث به جا مانده از دولت قبل اســت که اقتصاد ما را با تحریم های داخلی مواجه 
کرده و باید زدوده شود.این مسئول گفت: حذف شتابزده ارز ترجیحی بدون پیش بینی 
دقیق پیامدهای اجتماعی و اقتصادی آن، افزایش هزینه تمام شده تولید و ارسال لوایح 
اصلاحی بر قانون بودجه در فاصله کوتاه، رشد نجومی نقدینگی، انفعال بانک مرکزی در 
مدیریت بازار غیررسمی ارز، اجرای ناقص قانون بودجه توسط سازمان برنامه، نارضایتی 
در بخش معیشت و... ضرورت تغییر ریل، ایجاد هماهنگی و اصلاح تیم اقتصادی دولت، 

بویژه رئوس سازمان برنامه و بانک مرکزی را نشان می دهد.

 تدابیر لازم برای مدیریت مصرف گاز طبیعی و برق 
در خوزستان پیش بینی شده است

در نشست مشترک روابط عمومی های انرژی استان مطرح شد:

 تغییر در خروجی های سیستم نیازمند تغییر
 در دستگاه تصمیم سازی است!

مهدی عسگری خطاب به رئیس جمهور:

رئیس سازمان جهاد کشاورزی البرز گفت: متوسط سرانه جنگل ها در استان البرز پایین و به ازای 
هر نفر هفت مترمربع است که در مقایسه با متوسط کشوری بسیار کمتر است.

عبدالرضا بازدار در جمع خبرنگاران با اشاره به اینکه وضعیت منابع طبیعی البرز در همه ابعاد شکننده است، اظهار کرد: 
تغییرات اقلیمی و وضعیت بارش ها، عرصه های منابع طبیعی از جمله مراتع و جنگل ها را آسیب پذیر کرده است.وی با 
بیان اینکه در حال حاضر سطح جنگل های البرز ۲۵ هزار مترمربع است، گفت: متوسط سرانه جنگل ها در استان البرز 
پائین و به ازای هر نفر هفت مترمربع است که در مقایسه با متوسط کشوری بسیار کمتر است.رئیس سازمان جهاد 
کشاورزی البرز سرانه فضای سبز در استان را نیز سه دهم متر مربع اعلام کرد و افزود: توسعه نهالکاری یک عزم جدی 

را می طلبد بنابراین باید دست به دست هم داده و منابع جنگلی را توسعه دهیم .
وی با بیان اینکه حفظ منابع طبیعی به عنوان میراث ملی نیازمند توجه و نگاه ویژه است؛ افزود: زمانی گفته می شد 
که عرصه های منابع طبیعی باید بکر باقی بماند اما اکنون با توجه به شرایط اقلیمی باید برای احیای منابع طبیعی ورود 
کرد به طوری که باید در عرصه های مرتعی بذرپاشی و کپه کاری و عرصه های جنگل کاری را نیز نگهداری و پرورش 
دهیم. بازدار منابع طبیعی را پشتوانه امنیت غذایی خواند و افزود: جنگل نماد توسعه در دنیاست و یکی از شاخص های 
پیشرفت کشورها، شاخص سرانه جنگل است، به طوری که این دو بخش وابسته به هم هستند و هرگونه آسیب به 
مراتع و جنگل ها کشاورزی را تحت تأثیر قرار می دهد.رئیس سازمان جهاد کشاورزی استان البرز با بیان اینکه ظرفیت 
زیستی استان البرز محدود است؛ اظهار کرد: منابع طبیعی بستر توسعه هماهنگ و متوازن است و پایداری منابع طبیعی 

نیازمند تلاش جمعی و مشارکت همگانی است.

 سرانه جنگل در البرز 
چقدر است؟

مدیرکل تعاون کار و رفاه اجتماعی اســتان البرز از انجام مقدمات تشکیل تعاونی مدیریت و 
توسعه صادرات توسط اتاق تعاون استان البرز خبر داد.

مدیرکل تعاون کار و رفاه اجتماعی استان البرز با اعلام خبر مقدمات تشکیل و راه اندازی تعاونی مدیریت و توسعه 
صادرات استان البرز گفت: با پیگیری های به عمل آمده از سوی همکاران عزیزم در اتاق تعاون استان و همچنین 
تاکیدات استاندار محترم البرز، مقدمات مربوط به تشکیل و راه اندازی »تعاونی مدیریت و توسعه صادرات استان البرز« 
با موضوع فعالیت ارائه خدمات مدیریتی، اجرایی و مشــاوره ای در زمینه های مختلف مرتبط با مدیریت و توســعه 
بازرگانی تشکیل و در مرحله عضو گیری است.عبدالله دارایی در ادامه گفت: فعالیت های اقتصادی، تجاری و بازرگانی و 
لجستیکی، پشتیبانی، انبار ، حمل و نقل، ترخیص و گمرکات و همچنین خرید و فروش ، صادرات و واردات کلیه کالاهای 
 مجاز و برگزاری رویدادهای نمایشگاهی و جشنواره  ای ، اعزام و پذیرش هیئت تجاری و آموزش و ترویج و همچنین 
راه اندازی کسب و کار و مراکز تجاری و ارائه خدمات مشاوره ای در زمینه اخذ تسهیلات بانکی و جذب سرمایه گذار از 
برنامه های تعاونی توسعه مدیریت و صادرات استان البرز خواهد بود.مدیرکل تعاون کار و رفاه اجتماعی استان البرز در 
ادامه گفت: مقدمات راه اندازی تعاونی توسعه مدیریت و صادرات استان البرز توسط هیئت محترم موسس شرکت انجام 
و فراخوان مربوط به جذب سهامداران که حداقل ۵۰ شخصیت حقوقی را تشکیل می دهند، آغاز شده است و به محض 
تکمیل حداقل تعداد سهامداران در اولین مجمع عادی نسبت به تصویب اساسنامه و انتخاب هیئت مدیره و بازرسان 
شرکت جهت شروع فعالیت اقتصادی صورت خواهد پذیرفت.گفتنی است علاقمندان می توانند به اعضای محترم هیئت 

موسس مستقر در اتاق تعاون استان واقع در کرج، جنب دادگستری این شهرستان مراجعه نمایند.

تعاونی مدیریت و توسعه صادرات استان البرز 
تشکیل می شود

نشست شورای انسجام بخشی صنعت آب و برق خوزستان با موضوع استقبال و تشییع شهید 
گمنام در شرکت برق منطقه ای خوزستان برگزار شد.

در این نشست که با حضور مدیران عامل شرکت های صنعت آب و برق خوزستان برگزار شد، تعامل و همکاری در هر 
چه باشکوه تر برگزار شدن مراسم تشییع و استقبال شهید گمنام در شرکت برق منطقه ای خوزستان مورد بحث و تبادل 
نظر قرار گرفت.محمود  دشت بزرگ مدیرعامل شرکت برق منطقه ای خوزستان در این نشست با بیان اینکه شهیدان 
راه عزت و استقلال را به ما نشان داده اند و برای باور و آرمانی که داشته اند از جان خود گذشته اند، گفت: تشییع و تدفین 
پیکر مطهر یک شهید گمنام در این شرکت حتما باعث خیر و برکت برای این مجموعه خواهد شد و کمک می کند 
که خدمات رسانی به مردم شیرین تر شود.وی با ارائه گزارشی از اقدامات انجام شده برای مراسم استقبال و تشییع شهید 
گمنام در این شرکت، از تعامل و همکاری مجموعه صنعت آب و برق استان برای هرچه بهتر برگزار شدن این مراسم 
قدردانی و مجموعه اقداماتی که لازم است تا روز برگزاری مراسم انجام شود را بیان و خواستاری افزایش تعامل برای 
اجرایی شدن آنها شد.عباس صدریان فر مدیرعامل سازمان آب و برق و رئیس شورای انسجام بخشی صنعت آب و برق 
خوزستان نیز در این نشست با اشاره به جایگاه و اهمیت شهیدان در انقلاب اسلامی ایران، از همه کارکنان صنعت آب و 
برق استان برای شرکت در مراسم استقبال و تشییع دعوت و بر هم افزایی شرکت های تابعه وزارت نیرو برای بهتر برگزار 
شدن مراسم تاکید کرد.علاوه بر این نشست، محمود دشت بزرگ مدیرعامل شرکت برق منطقه ای خوزستان با حضور 
در نماز جمعه اهواز از نمازگزاران و حجت الاسلام والمسلمین سید محمد نبی موسوی فرد نماینده ولی فقیه در خوزستان 

و امام جمعه اهواز برای حضور در مراسم استقبال و تشییع شهید گمنام دعوت کرد.

تعامل صنعت آب و برق استان برای تشییع شهید 
گمنام در شرکت برق منطقه ای خوزستان


